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Komisia pre časť mesta Milhostov 
 

 

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 12.09.2023 
 

Poslanci   Neposlanci 

 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Martin Telepovský – predseda      1. Mgr. Jozef Melko 

2. Ing. Peter Duč                                  2. Tomáš Mráz 

3. Miroslav Davala     3. Zlatica Maženská 

4. Magdaléna Haburová 

 
Neprítomní členovia komisie:    

 

  

Ostatní prítomní:                                                1. JUDr. Martin Galgoczy, LL.M 

                                                                              2. Mgr. Martin Ujhelyi 

                                                                              3. Jaroslav Ramšák  

                                                                           4. Mgr. Renáta Rusnáková  

                                                                              

                                                                                                                                                                                                                                                            

Priebeh rokovania: 

 

1. Otvorenie 

 

Predseda Komisie pre časť mesta Milhostov privítal zúčastnených, otvoril zasadnutie a dal hlasovať 

o programe zasadnutia 

 

2. Participatívny rozpočet na rok 2024 – príprava projektov 

3. PHRSR – schválenie strategického dokumentu 

4. Rôzne 

    4.1 Nadobudnutie nehnuteľného majetku (Československá energetická spoločnosť a. s.  

          v dodatočnej likvidácii 

5. Diskusia 

6. Záver  

 

Hlasovanie : za –  6 členov, proti – 0 členov, zdržal sa - 0 členov, nehlasoval - 1 člen 

 

2. Participatívny rozpočet na rok 2024 – príprava projektov 
 

Predseda komisie informoval prítomných o potrebe prípravy materiálov pre konkrétny projekt, 

o ktorého prijatie by sa uchádzali v budúcom roku.  

 

Diskusia: 

Prítomní diskutovali o projekte, ktorý  by mohol byť zameraný na realizáciu ,,oddychovej zóny“ pri 

Milhostovskom jazierku (Altánok, odpočívadlo, ohnisko, detské preliezky). Ide o nevyužitú lúku, 

pozemok, ktorý patrí mestu. Postupne by sa zámer rozvinul aj o ďalšie športové aktivity. 
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3. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Trebišov 2023 – 2032 

(PHRSR) – schválenie strategického dokumentu 
 

Materiál na rokovanie bol členom Komisie pre časť mesta Milhostov zaslaný v elektronickej forme. 

Predseda komisie oboznámil členov s predkladaným materiálom a poukázal na dôležitosť 

strategického dokumentu. 

 

Ing. Peter Duč uviedol, že Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja je strategický 

dokument, ktorý je tvárny a počas nasledujúcich rokoch sa dá aktualizovať. Zároveň sa bude 

v pravidelných intervaloch hodnotiť a kontrolovať jeho plnenie. Ďalej prítomných informoval 

o tom, že dokument reaguje na potreby mesta a jeho obyvateľov. Dôležitou časťou dokumentu je aj 

riešenie rómskej problematiky. V tejto súvislosti sa spracúva aj ďalší strategický dokument 

,,Koncepcia riešenia rómskej problematiky“, ktorý vychádza z dokumentu PHRSR a budú o ňom 

upovedomení predstavitelia Svetovej banky, Splnomocnenec vlády SR pre rómske komunity, 

podobne ako pri strategickom dokumente PHRSR.  

 

Diskusia: 

Predseda komisie sa v diskusii zameral okrem iného najmä na časti dokumentu týkajúce sa mestskej 

časti Milhostov. Zároveň vymenoval body v dokumente, ktoré sa bezprostredne dotýkajú časti 

Milhostov. V oblasti výstavby a rekonštrukcie miestnych a štátnych komunikácii je v dokumente 

zapracovaná výstavba miestnej komunikácie mestskej časti Milhostov, výstavba cyklotrasy Milhostov 

– Trebišov, rekonštrukcia chodníka pre peších v lokalite Milhostov – Cukrovar – Trebišov, 

individuálna bytová výstavba, v oblasti životného prostredia – revitalizácia odvodňovacích kanálov 

v lokalite Milhostov, revitalizácia vodnej plochy v časti Milhostov, v oblasti športu - rekonštrukcia 

futbalového ihriska v Milhostove, oprava vonkajšej fasády a oprava šatní, rozšírenie bezpečnostného 

kamerového systému mesta na mestskú časť Milhostov. 

 

Stanovisko komisie: 

 

Komisia pre časť mesta Milhostov na zasadnutí dňa 12.09.2023 prerokovala vyššie uvedený 

materiál a odporúča poslancom MsZ a členom komisie schváliť strategický dokument 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Trebišov 2023 - 2032. 

 

Hlasovanie: za – 6  členov, proti – 0 členov, zdržal sa - 0 členov, nehlasoval – 1 člen  

 

4.  Rôzne 

 

    4.1 Nadobudnutie nehnuteľného majetku (Československá energetická spoločnosť a. s.  

            v dodatočnej likvidácii 

 

Materiál na rokovanie bol členom Komisie pre časť mesta Milhostov zaslaný v elektronickej forme. 

Predseda komisie stručne oboznámil členov komisie s príslušným návrhom. 

 

Diskusia: 

V diskusii prednosta mestského úradu JUDr. Galgoczy informoval prítomných o odpredaji 

pozemkov nachádzajúcich sa na ulici Cukrovarskej, ktorých vlastníkom je Československá 

energetická spoločnosť a. s. v dodatočnej likvidácii. Na predmetných pozemkoch sa (okrem iného) 

nachádzajú hlavne inžinierske stavby – cestná, miestna a účelová komunikácia – chodníky, v prípade 

ktorých má Mesto Trebišov záujem zrealizovať ich opravy a rekonštrukcie. 

 

Ďalej JUDr. Galgoczy uviedol, že Mesto Trebišov obchodnej spoločnosti v dodatočnej likvidácii 

uhradí istú čiastku za chodník a následne ustanovený likvidátor Mestu vráti ako pohľadávku resp. 

záväzok tejto spoločnosti voči Mestu Trebišov takmer v plnej výške. Nakoľko sa našla chyba 

v katastri (chyba medzi mapou a popisnými informáciami) je potrebné túto chybu napraviť.  
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Stanovisko komisie: 

 

Komisia pre časť mesta Milhostov na zasadnutí dňa 12.09.2023 prerokovala vyššie uvedený 

materiál a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako bol 

písomne predložený. 

 

Hlasovanie: za – 6 členov, proti – 0 členov, zdržal sa - 0 členov, nehlasoval -1 člen 

 

5. Diskusia 

 
Do diskusie sa zapojili viacerí prítomní.  

− Pani poslankyňa Magdaléna Haburová požiadala o hľadanie možnosti na opravu obelisku 

významnej osobnosti - Kandó Gábora pochovanej na cintoríne v Milhostove.       

− Mgr. Martin Ujhelyi upozornil na potrebu výmeny svetiel v areáli multifunkčného ihriska.  

− V okolí rybníka pri futbalovom ihrisku je potrebné riešiť situáciu spadnutých a poškodených 

stromov (topole), nakoľko ohrozujú občanov a deti. Nanovo osadiť závoru z bezpečnostných 

dôvodov.  

− Ing. Martin Telepovský ako poslanec mesta sa zaviazal, že podá podnet ohľadne výrubu 

stromov.  

− Pani Zlatica Maženská upozornila na chýbajúcu tabuľku so súpisným číslom na budove 

spoločenského centra a na zničené schody vedúce do budovy spoločenského centra, kde je aj 

vstup pre súkromnú firmu (Ručičkovo). Schody boli poškodené pracovníkmi pri 

rekonštrukčných prácach. 

− V závere p. Maženská vyzdvihla prácu p. Ujhelyiho, ktorý sa príkladne stará bez nároku na 

odmenu o úpravu okolia multifunkčného ihriska (pravidelne kosenie, ošetrenie proti škodcom, 

osadenie altánku). 

 

 

 

 

 

 
Zapísal:        Mgr. Renáta Rusnáková, tajomníčka komisie  

 

Schválil:       Ing. Martin Telepovský, predseda komisie 


